
  

  

MILJÖ- OCH 
HÄLSOSKYDDSNÄMNDEN 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2013-05-21, § 25 

 

 Tid Tisdagen den 21 maj 2013 kl 17.00 – 18.45 
   

 Plats Bolindersalen, Tekniska nämndhuset 
   

 Justerat Torsdagen den 30 maj 2013 

 
 

 

 

Per Ankersjö Katarina Luhr 

  
Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Per Ankersjö (C) ordföranden  

Katarina Luhr (MP) vice ordföranden  

 

Jonas Nilsson (M)  

Torbjörn Erbe (M)  

Per Ola Bosson (M)  

Helena Levy (M)  

Nils Ingelström (M)  

Karin Karlsbro (FP)   

Åsa Wester (S)  

Rana Carlstedt (S)  

Mats E. P. Lindqvist (MP)  

Stellan F Hamrin (V) §§ 15-30  

 
Tjänstgörande ersättare: 

Fredrik Canerstam (S)  för Mikael Magnusson (S) 

Sara Stenudd (V) §§ 1-14 för Stellan F Hamrin (V) 

 

 Ersättare: 

Anders Thureson (M)  

Eva Runvald (M)  

Viktor Strååt (M)  

Andreas Lundin (M)   

Per Johansson (FP)  

Maria Brogren (C)   

Måns Lönnroth (S)   

Charles Berkow (MP)  

Sara Stenudd (V) §§ 15-30  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Gunnar Söderholm, Annkristin Axén, Daniel Selin, Ellinor 

Fiebranz Andersson, Emily Tjäder, Gustaf Landahl, Håkan Andersson, Luis Lopez, 

Malin Ekman, Marithe Eriksson och Pia Winbladh Högfors samt 

borgarrådssekreteraren Albin Ring. 



  

 

 
 § 25 

Deltagande i EU- och Vinnova-projekt 
Dnr 2013-5955 

 
Beslut 

Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar enligt miljöförvaltningens förslag: 

 

1 Miljö- och hälsoskyddsnämnden godkänner deltagande i Vinnova-projektet 

 Testbädd för solceller i urban miljö. 

 

2 Miljö- och hälsoskyddsnämnden godkänner förvaltningens deltagande i 

 Vinnova-projektet Spridning av energieffektiviseringsåtgärder i 

 flerbostadsområden. 

 

3 Miljö- och hälsoskyddsnämnden godkänner förvaltningens deltagande i EU-

 projektet REENOVATE. 

 
Handlingar i ärendet 

Miljöförvaltningens tjänsteutlåtande från den 16 april 2013. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Per Ankersjö (C) finner att nämnden beslutar enligt miljöförvaltningens 

förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Katarina Luhr m.fl. (MP) och Åsa 

Wester m.fl. (S) enligt följande: 

 

Projekten är bra men understryker också att stadens borgerliga majoritet varit 

och är alldeles för passiv när det gäller energihushållning i befintlig privat 

bebyggelse.  Frågan har i själva verket diskuterats sedan mitten av 1970-talet 

utan att särskilt mycket hänt.  

 

Bostadsrättsföreningar är en särskilt svag punkt eftersom styrelserna ofta saknar 

både den tekniska och ekonomiska kompetens som krävs för att genomföra stora 

investeringar som ger effekt först på lång sikt. Dessa marknader klarar inte av 

den långa sikten. Stat och stad måste delta aktivt för att något skall hända. 

Erfarenheterna från Hammarby sjöstad visar också att de utlovade effekterna till 

stor del uteblev utan att staden gjorde någon särskild uppföljning.   

 

När erfarenheter väl vunnits av projekten bör förvaltningen återkomma med 

förslag på mera offensiva insatser. Exempelvis hade miljö- och 

klimatinvesteringsprogram som Klimp och Miljömiljarden kunna komma väl till 

pass i detta arbete. Dessa investeringsprogram från den rödgröna tiden är dock 

nerlagda av de borgerliga regimerna. 

 

 



  

 
 

    Vid protokollet 

    Ellinor Fiebranz Andersson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


